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Dienstencheques  –  Stand van zaken

In december 2001 keurde de Vlaamse regering een
samenwerkingsakkoord tussen de federale staat en
de gewesten goed betreffende de ontwikkeling van
buurtdiensten en buurtbanen. Met dit samenwer-
kingsakkoord worden de zogenaamde dienstenche-
ques mogelijk gemaakt.Voor deze dienstencheques
trekt de Vlaamse regering 13,8 miljoen euro uit.

1. Wat is de stand van zaken in verband met de re-
gelgeving over buurtdiensten en buurtbanen ?

2. Hoe wordt het bedrag van 13,8 miljoen euro
aan dienstencheques besteed ?

3. Kunnen de gemeentebesturen daarbij een rol
spelen ?

Antwoord 

De stand van zaken van de dienstencheques kan
vandaag als volgt worden samengevat. Op 4 april
2002 gaf de Raad van State een advies inzake het
voorontwerp van decreet "houdende goedkeuring
van het samenwerkingsakkoord van 7 december
2001 tussen de federale staat, de gewesten en de
Duitstalige Gemeenschap betreffende de ontwik-
keling van buurtdiensten en -banen".

In dit advies wordt betwist dat de gewestelijke
overheden bevoegd zouden zijn voor de erkenning,
financiering en controle in het kader van de dien-
s t e n c h e q u e. Inzake de huishoudelijke hulp zou een
erkenningsbevoegdheid vanuit de gewesten even-
tueel kunnen verdedigd worden vanuit een inpas-
sing in het economisch beleid. Wat de andere twee
terreinen betreft (kinderopvang aan huis en hulp
aan bejaarden, zieken en mindervaliden), zou het
in ieder geval de gemeenschap zijn die een erken-
ningsbevoegdheid heeft terzake. Aangezien het
stelsel van de buurtdiensten- en banen niet, of al-
thans slechts voor een deel, kan worden gekoppeld
aan aangelegenheden waarvoor de gewesten be-
voegd zijn, zou de financiering ervan door de ge-
westen op bevoegdheidsrechtelijke bezwaren stui-
ten.

Gezien dit advies wordt opnieuw overlegd met de
verschillende overheden om na te gaan hoe dit ver-
der wordt aangepakt.


